

DeKalb ကီရ်ရှင်ခိးထံင်ကီလီကဝီ ကတီဆိကီလာဘင်ဆိင်ထွဲမေစာအီလာဘူင်တီနီင်ဂံ (Lottery) တံသံကွာ်လာတံသံကွာ်ညီနီအီခဲအံခဲအံ

Pre-Lottery

တံလိင်ဘင်သးနံင်မနုလောပုကီဖိကနင်ဆဲးလီမံလောကတီဆိကီအဂီလဲင်.

လာကကြးဝဲဘင်ဝဲလာ ၂၀၂၀-၂၀၂၁ တံထိင်ကီတံမလိနံင်အဂီ, နဖိအိင်ဖျိုင်မုနီနုင်ကြးမုဝဲဒင်ဖဲမုနီမုသီ - လါစးပထုဘင် ၂ သီ, ၂၀၂၀ - လါစးပထုဘင် ၁ သီ, ၂၀၂၁ အဘင်စာနုင်လီ.

ယဖိမုအိင်လာ DeKalb ကီရ်ရှင်ခိးထံင်ကီလီကဝီ (DCSD) တံထိင်ကီဟိင်ကဝီအချာနုင်, အဝဲကြးဝဲဘင်ဝဲလာ ကနင်လီပင်ယုင်လာကတီဆိကီတံတီကွဲအပူဇါ.

တကြးဝဲဘင်ဘင်, နဟံင်လီအိင်ဆိးထံးနီင်ဂံမုတအိင်လာ DeKalb ကီရ်ရှင်ခိးထံင်ကီဟိင်ကဝီအပူဘင်နုင်, နတကြးဝဲဘင်ဝဲ လာနကနင်လီပင်ယုင်ဘင်. နမုတလီတံလာနလီအိင်ဆိးထံးအိင်တအိင်ဇါလာ DCSD ဟိင်ကဝီအပူနုင်, လဲကွဲဖဲ <http://www.dekalbschoolsga.net/operations/school-locator/> လာနကသုင်ညါအဂီနုင်တကွဲ.

မုတံပျဲယလောယကပတံထိင်ကီအါနုတဖျိုင်ဇါ.

တပျဲဘင်, မုသုမုအိင် နကဆဲးလီမံလောကီလောအိင်ခိးတံမလိအဂီမီပု (theme school), မုတမု ကီလာနလီကဝီအပူနုင်လီ. နမုယုထာလာကဆဲးလီမံလောကီလောအိင်ခိးတံမလိအဂီမီပုခိးတံမုတယုထာနုဘင်နုင်, တံကဟ်လီနုလာတံအိင်ခိးစရီ အပူနုင်လီ. ဖဲကီထိင်အိင်ထံးတနွံဝံအလီခံ, ဒါးမုအိင်လာကီလောနလီကဝီအပူနုင်, တံတူလီမုနုလာနကဆဲးလီမံလော တံလီတံကွဲအဂီဖဲကီလောနလီကဝီအပူနုင်လီ.

ယဖိမုကြးဝဲဘင်ဝဲလာတီဖိသင်, ဘင်ဆင်မုတနင်လီပင်ယုင်လာကီဝဲခိင်ထွဲမေစာကတီဆိကီတံတီကွဲအပူဘင်နုင်, မုအဝဲသုင်ကြးဝဲဘင်ဝဲဒံးလာကဆဲးလီမံလောကတီဆိကီအပူစုကီဇါ.

လာကကြးဝဲဘင်ဝဲလာ ၂၀၂၀-၂၀၂၁ တံထိင်ကီတံမလိနံင်ဒဲကတီဆိကီဖိအသိးနုင် နဖိကဘင်အိင်ခိးနီကစတံကွဲဘင်ကွဲသု တံတီကွဲ (IEP) လာအဒုးနံင်ဟ်ဖျိုင်တံလိင်ဘင်လာကထိင်အဝဲအတီဖိသင်နံင်လာတံဒုးပင်ယုင်အပူ (တံသိင်လီသကိး) ကတီ ဆိကီတီဒါးအပူနုင်လီ.

မုယဖိကဘင်အိင်ခိးတံထိင်တံဟးဆံင်ဟးအွင်လာကနင်ဆဲးလီမံလောကတီဆိကီအပူဇါ.

ပမုလံကွဲလောနဖိကွဲထွဲလီအနီကစတံအသးသုလာကမတံဒဲအမု တံကထိင်သိးထိင်, တံဘင်လီတံကတံသိး, ဒိးတံထိင် တံဟးလီတဖျိုင်နုင်လီ. ပုဖိသင်တဖျိုင်ကြးမလိတံဟးဆံင်ဟးအွင်တချးလာအနင်လီကတီဆိကီနုင်လီ. တံမုကထိင်ဖုး အသးတံမံနုင်တံကကိးမီပုတဖျိုင်ဒိးတံကလိင်ဘင်လာအဝဲသုင်ဟဲအုကီလာကဆိတလဲနုအဝဲသုင်အဖိလီ. ပုကီဖိတဖျိုင်တဘင် ဟဲကူဖိသင်တံပးခံတဖျိုင် မုတမုလာတံဟ်ဖျိုင်လီအဝဲသုင်မုဒဲနီကစတံကွဲဘင်ကွဲသုတံတီကွဲ (IEP) မုတမု 504 တံတီ ကွဲဒိးပုဖိသင်အံအိင်လာတံဟ်ဖျိုင်အပူ, အယိအဝဲလိင်ဘင်တံတံစာမေစာလာကီသရင်/ပုတံစာမေစာတံလာအကွဲထွဲတံလိင် ဘင်လီဆိတဖျိုင်တစုဘင်နုင်လီ.

ဒဲယမု DCSD ပုမတံဖိတကအသိးမုယကမနုတံဆဲးလီမံတဘျီယိဆု ကတီဆိကီဘူင်တီနီင်ဂံ (Lottery) အပူဇါ.

တနုဘင်, နမု DCSD ပုမတံဖိတကအသိး နကဘင်လဲခိဖျိုင်ဘူင်တီနီင်ဂံတံမလိအဂီအကွဲဒဲပုအကအသိးနုင်လီ. ဒဲလဲင်ဂု, တံအာင်လီအိင်ဝဲလီတံလီဆဲးတချးလာပုမတံဖိတဖျိုင်နုင်လီကတီဆိကီဘူင်တီနီင်ဂံ (မနုပုအအနုမပ) ကသုဝဲအဂီ နုင်လီ. ဝံသးစုဆဲးကျာနုကီခိင် မုတမု Early ဖိသင်ကတီဝဲဒါးလာ DeKalb ကတီဆိကီဘူင်တီနီင်ဂံပုမတံဖိတံနင်လီပင်ယုင် တံမနီင်မေယါ (DeKalb Pre-K Lottery Employee Participation Memo) အဂီနုင်တကွဲ.

ယဖိအိင်ခိး IEP ဒိးအဝဲအံတနင်ဆဲးလီမံလော DCSD အပူဘင်. မုအဝဲသုင်ကအိင်လာကီလောလီကဝီအပူဒဲး ဖဲတံမုယုထာထိင်အီလာဘူင်တီနီင်ဂံအပူဇါ.

ပုပတံထိုင်တံဖိလၢအအိၣ်ဒီးနီၣ်ကစၢ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တၢ်တီၣ်က့ၤ (IEP) အခဲအံၤန့ၣ်တၢ်မ့ၢ်ယုထၢထီၣ်အိၣ်လၢကထီၣ် တၢ်ဖျိးစိလၢ အအိၣ်ထံးလံးလံး (Bright from the Start (BFTS)) တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ထီၣ်ရီၤကတိၤဆိတိၤဒီးန့ၣ်. ပုပတံထိုင်တံဖိလၢန့ၣ်သ့ဒီးလီၢ် သးက့ၤဆူ BFTS တၢ်ဒုးပၣ်ယုၣ်တိၤဒီးတဖၣ်အပူၤသ့ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢပုၤကိၣ်ဖိတၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အတၢ်လိၣ်ဘၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၢ်. **တီၢ်နီၣ်** - ကိၣ်လၢအိၣ်ဒီးတၢ်မၤလိၣ်အဂ့ၢ်မိၢ်ပုၤတဖၣ် (Theme Schools) တဖၣ်တရဲၣ်က့ၤမၤ တၢ်ဒုးပၣ်ယုၣ်ခဲလၢၣ်တိၤဒီးတဖၣ်ဘၣ်.

ယဖိလၢအသးအိၣ်သၢန့ၣ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ်အိၣ်ပၣ်ဒီး IEP လံးဒီးအခဲအံၤဆဲးလီၢ်မံၤလၢ DCSD တၢ်ကူၣ်ကပၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်တိၤတဖၣ် အပူၤလံ, မ့ၢ်ယုကြးဆဲးလီၢ်မံၤလၢကတိၤဖိကိၣ်အဂီၢ်ဒါ. တလိၣ်ဘၣ်. နဖိမ့ၢ်အိၣ်ပၣ်လံးဒီးဒီးအခဲအံၤမ့ၢ်အိၣ်လၢသၢန့ၣ်တိၤဒီးအပူၤန့ၣ်အဝဲသ့ၣ်ကဘၣ်ဆဲးလီၢ်မံၤလၢကတိၤဆိကိၣ်တိၤအပူၤလၢ အဝဲသ့ၣ်အ IEP တၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၢ်.

တၢ်လိၣ်ဘၣ်လံၣ်တိၤလံၣ်မိမန့ၤတဖၣ်လၢပုၤကိၣ်ဖိတဖၣ်ကပတံထိုင်ကတိၤဆိကိၣ်တိၤနီၣ်ဂံၢ်အဂီၢ်လဲၣ်. တၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်လံၣ်အုၣ်သး, တၢ်ကူၣ်ထွဲဖိးသဲးလံၣ်အုၣ်သး (မိၢ်ပၢ်/ပုၤကူၣ်ထွဲတဖၣ်အမံၤမ့တမ့ၢ်လၢတၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်လံၣ်အုၣ်သးအဖိခိၣ်), မိၢ်ပၢ်/ ပုၤကူၣ်ထွဲတၢ်အတၢ်ဂီၢ်လံၣ်အုၣ်သး, ဒီးတၢ်အိၣ်ဆိးထီၣ်တိၤလံၣ်အုၣ်သးန့ၣ်လီၢ်. လံၣ်တိၤလံၣ်မိလၢတၢ်လိၣ်ဘၣ်အိၣ်လၢလၢပုၤအစီၣ် တဖၣ်, ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်က့ၤလီၢ်တၢ်လီၢ်ဆဲး, တၢ်ယုထံၣ်န့ၣ်အိၣ်သ့ဒီးဖျိန့ၣ်လီၢ် “ဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်မၤအကျိၤအကျိၢ်” အနီၣ်အိၣ်ခံပနီၣ် အဖိခိၣ်လၢနယုထံၣ်န့ၣ်အိၣ်ဖဲတၢ်ဘျးဝဲဖိထီၣ်အဖိခိၣ် <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/> အံၤသ့

တၢ်မၤန့ၢ်ဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်ဝံၤအလီၢ်ခံ (Post-Lottery)

ယဖိဘၣ်တၢ်ယုထၢအိၣ်လၢဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်အပူၤ, ယကဘၣ်ဆဲးမၤတၢ်မန့ၤလၢခံတပတီၢ်လဲၣ်. တၢ်အပတီၢ်လၢခံတပတီၢ်လၢနဂီၢ်မ့ၢ်ဝဲတၢ်တူၢ်လိၣ်တၢ်လီၢ်တၢ်က့ၤဒီးဟံးန့ၢ်နတၢ်တူၢ်လိၣ်လံၣ်ပရၢလၢနန့ၢ်အိၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဆဲးလီၢ်မံၤလံၣ်တိ လံၣ်မိတဖၣ်ဆူကိၣ်လၢကပၣ်ဖျါထီၣ်မ့ၢ်န့ၢ်မ့ၢ်သီလၢကနမၤလၢပုၤနတၢ်ဆဲးလီၢ်မံၤအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်အပတီၢ်လၢခံတပတီၢ်လၢနန့ၢ်အဂ့ၢ် နီၣ်လၢနကမၤပုၤအိၣ်လၢပၢ်လီၢ်န့ၢ်နတၢ်ဆၢကတီၢ်အတက့ၢ်အပူၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်လၢနတၢ်လီၢ်တၢ်က့ၤကလီၢ်မၤက့ၢ်ဆူပုၤလၢခံတက့ၢ် လၢအအိၣ်ဖဲတၢ်အိၣ်ခိးစရီအဖိခိၣ်န့ၣ်လီၢ်.

ယဖိမ့ၢ်တဘၣ်တၢ်ယုထၢအိၣ်လၢဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်အဂီၢ်တခါလဲၣ်.

ပုၤကိၣ်ဖိတၢ်လၢလၢတဘၣ်တၢ်ယုထၢအိၣ်လၢဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်လီၢ်တၢ်က့ၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တၢ်ဟံးလီၢ်အိၣ်တဘျီယိဆူတၢ်အိၣ်ခိးစရီအဖိခိၣ် န့ၣ်လီၢ်. ပုၤကိၣ်ဖိအနီၣ်ဂံၢ်ရဲၣ်လီၢ်အကျိၤအကျိၢ်တဖၣ်လၢတၢ်အိၣ်ခိးစရီအဖိခိၣ်ဒီးထုးထီၣ်လံၣ်ဖျါတဖျါဘၣ်တဖျါစုၣ်စုၣ်လၢကဘိးဘၣ်သ့ ညါမိၢ်ပၢ်တဖၣ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အလီၢ်အကျိၤတဖၣ်လၢတၢ်အိၣ်ခိးစရီအဖိခိၣ်န့ၣ်လီၢ်. ဖဲတၢ်လီၢ်တၢ်က့ၤတဖၣ်ဘၣ်တၢ်ဂ့ၢ်လိၣ်အိၣ် မ့တမ့ၢ် ဘၣ်တၢ်ဟံးက့ၢ်အိၣ်အခါ, တၢ်မၤအကျိၤအကျိၢ်ထုးထီၣ်တၢ်တူၢ်လိၣ်လံၣ်ပရၢတဖၣ်လၢပုၤလၢခံတက့ၢ်အအိၣ်ဖဲတၢ်အိၣ်ခိးစရီ အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၢ်. ဖဲန့ၣ်အဆၢကတီၢ်, တၢ်ကလိၣ်ဘၣ်န့ၣ်လၢနကမၤလၢပုၤတၢ်အပတီၢ်လၢခံတဖၣ်လၢနကရဲၣ်သဲဟံးကတိၤယၢ်နဘူၣ်တီၢ် နီၣ်ဂံၢ်တၢ်လီၢ်တၢ်က့ၤန့ၣ်လီၢ်.

ယဟ့ၣ်လီၢ်တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒိသဒၢလံၣ်ကိၣ်ဒိ ၃၂၃၁ လၢတၢ်ဆဲးလီၢ်မံၤမ့ၢ်န့ၢ်လၢတၢ်ဒုးန့ၣ်ပၣ်ဖျါထီၣ် အိၣ်လၢတၢ်တူၢ်လိၣ်လံၣ်အဖိခိၣ်မ့ၢ်တန့ၢ်ဘၣ်တခါလဲၣ်.

DCSD ဖိလံၣ်ဟံးဖျါထီၣ်လၢပုၤဖိသၣ်ကဘၣ်အိၣ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ဒိသဒၢလံၣ်ကိၣ်ဒိ ၃၂၃၁ လၢလံၣ်တြၢ်အဖိခိၣ် ဖဲပုၤဖိသၣ်စးထီၣ်ထီၣ်ကိၣ် ၃၀ သီအတီၢ်ပုၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢက့ၢ်မ့ၢ်န့ၢ်န့ၢ်လီၢ်. တၢ်မ့ၢ်တဟ့ၣ်လီၢ်ဘၣ်န့ၣ်, ပုၤဖိသၣ်ဟဲထီၣ်ကဒါ က့ၤကိၣ်တသ့လၢတအိၣ်ဒီးလံၣ်ကိၣ်ဒိ မ့တမ့ၢ် တၢ်သ့ၣ်ဆၢဖးကတီၢ်တၢ်အုၣ်သးဘၣ်န့ၣ်လီၢ်. ပုၤကိၣ်ဖိဟဲထီၣ်ကဒါက့ၤကိၣ်တသ့ဖဲတၢ်မၤတၢ် သ့ၣ်ဆၢဖးကတီၢ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်မၤသီထီၣ်လံၣ်ကိၣ်ဒိဝံၤအလီၢ်ခံဘၣ်န့ၣ်လီၢ်. ပုၤကိၣ်ဖိမ့ၢ်တဟဲထီၣ်ကိၣ်တပယုၣ်ယိ ၁၀ သီမ့ၢ်လၢလံၣ်ကိၣ်ဒိ အိၣ်အယိန့ၣ်တၢ်တဟ့ၣ်လီၢ်ပုၤဖိသၣ်အလီၢ်အကျိၤလၢကတိၤဆိကိၣ်အပူၤဘၣ်ဒီးတၢ်ကဟံးန့ၢ်က့ၢ်အလီၢ်အကျိၤန့ၣ်လီၢ်.

ယဟ့ၣ်လီၢ်တၢ်န့ၢ်ဟူ, မဲၣ်ချ့တၢ်ထံၣ်, မဲဒီးတၢ်အိၣ်န့ၢ်ဂံၢ်န့ၢ်ဘါလံၣ်ကိၣ်ဒိ ၃၃၀၀ လၢဘၣ်တၢ်ဒုးန့ၣ်ပၣ်ဖျါထီၣ်အိၣ်လၢ တၢ်ဆဲးလီၢ်မံၤမ့ၢ်န့ၢ်လၢတၢ်တူၢ်လိၣ်လံၣ်ပရၢအဖိခိၣ်မ့ၢ်တန့ၢ်တခါလဲၣ်.

DCSD ဖိလံၣ်ဟံးဖျါထီၣ်လၢလံၣ်ကိၣ်ဒိအံၤကဘၣ်အိၣ်လံၣ်တြၢ်အဖိခိၣ်ဖဲပုၤဖိသၣ်စးထီၣ်ထီၣ်ကိၣ်အိၣ်ထံး ၉၀ သီအတီၢ်ပုၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆၢကတီၢ်လၢက့ၢ်မ့ၢ်န့ၢ်န့ၢ်လီၢ်. တၢ်မ့ၢ်တဟ့ၣ်လီၢ်တၢ်အိၣ်ဘၣ်န့ၣ်, ပုၤဖိသၣ်ဟဲက့ၤထီၣ်ကဒါက့ၤကိၣ်တသ့ဘၣ်ဒီးပုၤဖိသၣ်အတၢ် လီၢ်တၢ်က့ၤကလီၢ်မၤက့ၢ်လၢတၢ်တီၣ်က့ၤအပူၤန့ၣ်လီၢ်.

ယဖိမ္မာဘၣ်အိကသံၣ်လၢကသံၣ်သရၣ်န့ၣ်လီၤအိၤဖဲမုၢ်ဆါခိအကတီၢ်တခါလဲၣ်.

ဖဲနဆဲးလီၤန့ၢ်နဖိအမဲလၢကတီၢ်ဆိကွဲတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲအဂီၢ်အခါ, မလီၤတၢ်လၢနဟဲစိၣ်ယုၣ်ကသံၣ်ကသီတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီးန့ၢ်န့ၣ် တက့ၢ်. ကွဲကမၤပုၤတဂၤလၢကတီၢ်လီၢ်ကတီၢ်ကတဲသကိးတၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်ပးဒီးကသံၣ်ကသီလံၣ်ကွဲၣ်ဒိတဖၣ်ဒီးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲ တဖၣ်လၢကတီၢ်ဆိကွဲလီၤကသံၣ်ကသီန့ၣ်လီၤ.

မုၢ်တၢ်မနုၤကမၤအသးဖဲယဖိမ္မာတဟဲထီၣ်ကွဲဖဲကွဲထီၣ်အခါထံးတသီအခါဘၣ်လဲၣ်.

ပုၤကွဲဖိလၢဘၣ်တၢ်ယုၤထၢထီၣ်အိၤဘျဲတီၢ်နီၣ်ဂံၢ်ခဲလၢန့ၢ်တၢ်မုၢ်လၢကွဲဖိလၢကဘၣ်ဟဲဖျါထီၣ်သးဒီးဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဖဲတၢ်ထီၣ် ကွဲအခါထံးတသီန့ၣ်လီၤ. နဖိမုၢ်တဟဲထီၣ်ကွဲတချး ဂီၤခိ ၁၀:၀၀ န့ၣ်ရံၣ်ဖဲကွဲထီၣ်အခါထံးတသီန့ၣ်, တၢ်ကဟံးကွဲၣ်တၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲ ဒီးဟ့ၣ်လီၤအိၤဆူပုၤလၢခံတဂၤလၢအအိၣ်လၢတၢ်အိၣ်ခိးစရိအဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

မုၢ်တၢ်ထီၣ်ကွဲဖိလဲၣ်အိၣ်လၢကတီၢ်ဆိကွဲဖိတဖၣ်အဂီၢ်ဒါ.

အိၣ်လီၤ, တၢ်မုၢ်လၢကွဲဖိပုၤကွဲဖိတဖၣ်လၢကထီၣ်ကွဲပုၤဆူပုၤကတီၢ်လၢတၢ်သိၣ်လိဒိတနံၤဖဲတၢ်ထီၣ်ကွဲတၢ်မလိန့ၣ်ဒိတနံၣ်အကတီၢ်န့ၣ်လီၤ . ပုၤဖိသၣ်လၢတထီၣ်ကွဲ မ့တမ့ၢ် ဖဲခဲကွဲတပယုၣ်ယိတဆံသီလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ယုၤအန့ၢ်လၢကသံၣ်ကသီတဖၣ်, တၢ်ကထုးထီၣ်ကွဲအိၤ လၢတီၢ်အးအပုၤဒ်ကီၢ်ဖဲတၢ်န့ၣ်ကျဲတဘိစုၣ်ဟဲဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ. တကးဒီးဘၣ်, ပုၤကွဲဖိတဖၣ်လၢအဖဲခဲကွဲအါတလၢ မ့တမ့ၢ် စံၣ် လီၤကွဲဆိအါတလၢတဖၣ်တၢ်ကဟံးန့ၢ်ကွဲၣ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲဒီးတၢ်ကစိၣ်ဆူခိအိၤဆူပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ်ဒီး/မ့တမ့ၢ် ပုၤဂ့ၢ်ပီပုၤမတၢ် ဖိအအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

မုၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤပုၤယုၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်အိၣ်တမံၤလၢလၢကတီၢ်ဆိကွဲဖိမိၢ်ပၢ်တဖၣ်အဂီၢ်ဒါ.

အိၣ်လီၤ, မိၢ်ပၢ်တဖၣ်တၢ်မုၢ်လၢကွဲဖိအိၤလၢကန့ၢ်လီၤပုၤယုၣ်လၢမိၢ်ပၢ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်ဒီးမိၢ်ပၢ်ခိဖရဲးတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲလီၤအပုၤခဲလၢာ် အစုၤကတၢ်တနံၣ်ခံဘျီဒီးအလီၢ်အိၣ်လၢကဘၣ်ထီၣ်ဝဲအါန့ၢ်ဒီးအန့ၣ်န့ၣ်လီၤ. (တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ်အံၤကယံၣ်ဝဲအအါကတၢ်တနံၣ်ရံၣ် ယၣ်ယၣ်န့ၣ်လီၤ).

ယမုၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်လၢတၢ်တဟ်ဖျါထီၣ်အိၤလၢတၢ်သံကွၢ်လၢတၢ်သံကွၢ်ညိၣ်န့ၢ်အိၤခဲအံၤခဲအံၤအပူၤတခါလဲၣ်.

ဆဲးကျဲဖိသၣ်ကတီၢ်ဝဲၤအး (Office of Early Childhood) သ့ထီၣ်ဖဲ Childhood @ 678.676.0147 န့ၣ်လီၤ.